
For immediate release      Tuesday, June 24, 2014 

 

City Inviting Applications for the Office of Councillor Ward 1  

The City of Greater Sudbury Council has declared the office of Councillor, Ward 1, to be 
vacant. As required by legislation, Council is seeking eligible applications to fill the 
position. Citizens who are interested in serving on Council until November 30, 2014, 
and who meet the qualifications below are encouraged to apply. 

To be considered for appointment, individuals must meet the following qualifications:  
 

 Reside in the City of Greater Sudbury or is the owner or tenant of land in the    
City of Greater Sudbury or the spouse of such owner or tenant; 

 Be a Canadian citizen; 

 Be at least 18 years old;  

 Not be prohibited from voting under the Municipal Elections Act, 1996 or 
otherwise by law; and  

 Not be disqualified by the Municipal Elections Act, 1996 or any other Act from 
holding office.  

The Nominating Committee of Council will consider each applicant's qualifications and 
look for knowledge of municipalities and municipal operations as well as related 
governance experience, either by way of service on a prior Council, or on a public or 
private sector Board. Applicants will be asked to state their intentions in the 2014 
municipal election. 
 
Application packages will be available at the City Clerk’s Office at 200 Brady Street, 
Sudbury, online at www.greatersudbury.ca (Inside City Hall) or may be requested by 
email from clerks@greatersudbury.ca  
 
Applicants must attend at the City Clerk’s Office by Friday, July 4 at 2 p.m. in order to 
complete the application process by swearing their declaration of qualification and 
providing proof of identity. A successful candidate will be selected at a Nominating 
Committee meeting on July 8, 2014.  
 
For more information on this position and the application process, please contact the 
City Clerk’s Office by calling 3-1-1 or by emailing clerks@greatersudbury.ca  
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Media contact:  
Shannon Dowling, Corporate Communications 
City of Greater Sudbury, 705-674-4455 ext. 2539  
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Pour distribution immédiate      Mardi 24 juin 2014 

La Ville lance l’appel aux candidatures pour le poste de conseiller municipal du 
quartier 1 

Le Conseil municipal de la Ville du Grand Sudbury a déclaré vacant le poste de 
conseiller municipal du quartier 1. Comme l’exige la loi, le conseil cherche des 
candidatures admissibles pour pourvoir ce poste. Le conseil encourage les personnes 
qui désirent siéger au conseil municipal jusqu’au 30 novembre 2014 et qui satisfont aux 
exigences ci-dessous à soumettre leur candidature. 

Pour être admissible à la nomination, il faut répondre à ces conditions :  

 Résider dans la Ville du Grand Sudbury ou être propriétaire ou locataire de bien-
fonds dans le Grand Sudbury ou son conjoint; 

 Avoir la citoyenneté canadienne; 

 Avoir au moins 18 ans; 

 Ne pas faire l’objet d’une interdiction de voter aux termes de la Loi de 1996 sur 
les élections municipales ou d’une autre interdiction légale;   

 Ne pas être inhabile à occuper ce poste aux termes de la Loi de 1996 sur les 
élections municipales ou de toute autre interdiction légale.  

Le comité des candidatures du conseil municipal examinera les compétences de 
chaque candidat ou candidate en tenant compte notamment de la connaissance des 
municipalités et des opérations municipales, ainsi que l’expérience pertinente en 
matière de gouvernance, soit d’avoir siégé à un conseil municipal antérieur ou à un 
conseil d’administration dans le secteur public ou privé. On demandera aux candidats et 
candidates d’indiquer leurs intentions en ce qui concerne l’élection municipale de 2014.  

Les trousses de demande seront disponibles au Bureau du greffier municipal, 200, rue 
Brady, Sudbury (Ontario), en ligne au www.grandsudbury.ca (section « Hôtel de ville ») 
ou par courriel à greffier@grandsudbury.ca.  

Les personnes qui se portent candidates doivent se présenter au Bureau du greffier 
municipal d’ici le vendredi 4 juillet à 14 h pour terminer le processus de demande en 
prêtant serment relativement à leur déclaration de qualification et fournir la preuve 
d’identité. Une candidature sera retenue lors de la réunion du comité des candidatures 
le 8 juillet 2014.   

Pour de plus amples renseignements sur ce poste et le processus de demande, veuillez 
communiquer avec le Bureau du greffier municipal au 3-1-1 ou à 
greffier@grandsudbury.ca.  

-30-  

Renseignements : 
Shannon Dowling, Communications corporatives 
Ville du Grand Sudbury, 705-674-4455, poste 2539  

http://www.grandsudbury.ca/
mailto:greffier@grandsudbury.ca
mailto:greffier@grandsudbury.ca
tel:7056744455

